



HO JIAK MELBOURNE
EVENT PACKAGE INFO KIT

家庭和公司聚餐套餐

LEVEL 1 RAINBOW ALLERY, MELBOURNE VIC 3000
WWW.HOJIAK.COM.AU/MELBOURNE/
EVENTS.MELB@HOJIAK.COM.AU
(03) 8637 0888



CANAPE MENU 开胃菜

\$55 PER HEAD

1 Raw 生鲜 + 1 Petite 小品
1 Skewer 串炙
1 Signature 主食
(辣椒螃蟹迷你汉堡
Crab Slider Add On \$10)
1 Dessert 甜点

\$70 PER HEAD

1 Raw 生鲜 + 2 Petite 小品
1 Skewer 串炙
2 Signature 主食
(辣椒螃蟹迷你汉堡
Crab Slider Add On \$10)
1 Dessert 甜点

\$85 PER HEAD

2 Raw 生鲜 + 2 Petite 小品
2 Skewer 串炙
2 Signature 主食
2 Dessert 甜点

RAW 生鲜

Natural Oyster (G*) \$7
生蚝
Oyster with Nyonya Vinaigrette (G*) \$7
娘惹生蚝
Kingfish, Shiso, Assam Laksa Granita \$9
亚参叻沙帝王鱼刺身
Malaysian Beef Tartare, Cassava Cracker \$9
马来西亚牛肉鞑鞑

PETITE 小品

Deviled Sambal Egg \$7
参巴魔鬼蛋
Kuih Pie Tee, Whipped Kombu, Trout Roe \$7
鲷鱼子派迪
Vegetarian San Choy Bow, Shiitake, Faux Meat \$7
菌香素食菜包
San Choy Bow, Roast duck & Pork \$8
菌香双肉生菜包
Popcorn Chicken, Indomie Aioli \$8
椒盐鸡米花

Curry Puff, Stilton Cheese \$9
蓝纹奶酪咖喱酥

XO Butter Scallop (G*) \$11
XO黄油焗扇贝

SKEWER 串炙

Chicken Satay Skewer (G*) \$6
沙爹鸡柳烤串
Beef Satay Skewer (G*) \$8
沙爹牛柳烤串
Black Pepper Wagyu Skewer \$10
黑胡椒和牛烤串

SIGNATURES 主食

Laksa Bomb (G*) \$9
叻沙云吞
Char Koay Teow \$9
炒贵刁
King Prawn Toast, Salted Duck Egg \$11
爆浆流沙虾滑土司
Malaysian Chilli Spanner Crab Slider \$24
马来西亚辣椒螃蟹迷你汉堡

TO FINISH 甜点

Kuih Mochi, Pistachio, Palm Sugar \$8
娘惹麻薯
Pisang Crepe Brulee, Miso Caramel \$9
香蕉焦糖可丽饼
Sago Coconut Pudding \$8
椰香西米布丁

Terms & Conditions:

1. Minimum of 20 pax is required to order the canape menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. A 10% service charge applies on total bill for group of 10+. A 15% service charge applies on total bill on VIC Public Holidays.
4. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.



HO JIAK SET MENU 聚餐套餐

SIGNATURE \$118 Per Head

Acar Pickled Vegetables
娘惹腌菜
Raw Kingfish, Assam Laksa Granita, Pineapple Salsa
亚参叻沙帝王鱼刺身
King Prawn Toast, Molten Salted Duck Egg
爆浆流沙虾滑土司
Ho Jiak Signature Laksa Bombs
叻沙云吞

Oven Roasted Dry Aged Corn-fed Duck, Moutai
茅台脆皮烤鸭
Clams & Barramundi, Assam Nyonya, Torch Ginger Flower
亚参娘惹盲曹与蛤蜊
Cantonese Fried Rice, Lap Cheong, Prawns & Conpoy
粤式炒饭
Wok-fry Spring Greens, Garlic & Oyster Sauce
蒜香炒时蔬

Pandan Lava Cake
斑斓流心熔岩蛋糕
Kuih Mochi, Pistachio, Palm Sugar
娘惹麻薯

VEGETARIAN \$68 Per Head

Acar Pickle Vegetables
娘惹腌菜
San Choy Bow, Faux Meat, Shiitake Mushroom
菌香素生菜包
Kuih Pie Tee, Wok fried Radish & Cabbage
派迪
Triple Cooked Radish, Soy, Beansprouts & Garlic Chives
炒棵角

Eggplant Bersira, Acar Caramel, Umami Cream
蜜酿琥珀脆茄
Malaysian Claypot Rice, Woodland Fungus, Smoked Soy Glaze
野菌松露豉油煲仔饭
Nyonya Vegetable Curry, Jackfruit, Eggplant
娘惹咖喱菜
Wok-tossed Morning Glory, Chilli, Garlic
蒜香炒通菜

Calamansi Sorbet
金桔雪葩冰淇淋

Terms & Conditions:

1. Minimum of 2 pax to order set menu, all guests must partake in the set menu.
2. Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.
3. A 10% service charge applies on total bill for group of 8+. A 15% service charge applies on total bill on VIC Public Holidays.
4. Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

条款及条件：

1. 套餐至少需两位起订，且所有宾客均需参与同一套餐。
2. 菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。
3. 8人起将额外收取10%服务费。周六与周日将只收取10%服务费。公共假日，将只收取15%的公共假日服务费。
4. 请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。

BEVERAGE PACKAGE 畅饮套餐



DELUXE PACKAGE

优选畅饮

2HR \$65PP
3HR \$80PP
4HR \$100PP

BEERS 啤酒

Tiger Lager
Asahi 'Super Dry'

WINES 葡萄酒

House Sparkling
House White
House Shiraz

NON-ALCOHOLIC PACKAGE

无酒精畅饮

2HR \$25PP
3HR \$30PP
4HR \$35PP

MOCKTAILS 无酒精鸡尾酒

Lychee Spritz
Calamansi Plum Bitters
Teh Tarik

NON-ALCOHOLIC BEER 无酒精啤酒

Asahi 'Super Dry' Zero 0.0%

SIGNATURE PACKAGE

招牌畅饮

2HR \$80PP
3HR \$120PP
4HR \$150PP

BEERS 啤酒

Tiger Lager
Asahi 'Super Dry'
Tsing Tao Lager
Bintang Pilsner

WINES 葡萄酒

Signature Prosecco
Signature White
Signature Red

COCKTAILS 鸡尾酒

Classic Margarita
Sangri-Lah

MOCKTAILS 无酒精鸡尾酒

Lychee Spritz
Calamansi Plum Bitters

PREMIUM PACKAGE

臻享畅饮

2HR \$100PP
3HR \$130PP
4HR \$170PP

BEERS 啤酒

Tiger Lager
Asahi 'Super Dry'
Tsing Tao Lager
Bintang Pilsner
Kirin Ichiban Lager

WINES 葡萄酒

Champagne
Australian Premium White
Australian Premium Red

COCKTAILS 鸡尾酒

Classic Margarita
Sangri-Lah
Kuala Lumpur Sour
Kopi Negroni

MOCKTAILS 无酒精鸡尾酒

Lychee Spritz
Calamansi Plum Bitters

(All beverage packages are inclusive of soft drinks and a selection of juices)

(所有畅饮套餐已包括汽水和果汁的选择)

* Minimum of 15 pax to order the drinks package & all guests must participate

* Kids below 12 years old will be charged half price of the non-alcoholic package

PRIVATE DINING ROOM 私人包间

Experience an intimate and elegant setting in our private dining rooms, perfect for celebrations, corporate gatherings, and special occasions.

Designed with warm tones, modern finishes, and round tables for sharing, the spaces offer comfort, exclusivity, and a true Malaysian feast experience.

Maximum Capacity (for 2 rooms): Up to 18 pax
Min. Spend: \$2,000 (Lunch); \$3,000 (Dinner)

Maximum Capacity (for 1 room): Up to 9 pax
Min. Spend: \$1,000 (Lunch); \$1500 (Dinner)

Terms & Conditions:

1. All minimum spend amounts exclude surcharges.
2. A deposit (30% of minimum spending) is required to confirm the booking.
3. A 10% service charge applies to groups of 8 or more.
4. A 15% surcharge applies on public holidays, and a 10% surcharge applies on Saturdays and Sundays.

条款与条件：

1. 所有最低消费金额均不包含附加费用。
2. 需要预付款（最低消费的30%）以确保预约的成功。
3. 8位及以上团体用餐将收取10%的服务费。
4. 公共假期只收取15%的服务费，周六、周日只收取10%的服务费。



PRIVATE EVENT 私人包场

Celebrate in style at Ho Jiak Melbourne, where modern elegance meets warm Malaysian hospitality. The space features soft lighting, natural timber tones, and intimate booth seating — perfect for private celebrations, corporate dinners, or networking events.

With flexible layouts, attentive service, and bold Malaysian flavours with a refined twist, Ho Jiak Melbourne offers the ideal setting for unforgettable occasions.

Maximum Capacity: Up to 70 pax

Min. Spend for Lunch (Monday - Sunday): \$5000

Min. Spend for Dinner (Sunday - Thursday): \$10,000

Min. Spend for Dinner (Friday - Saturday): \$20,000

Terms & Conditions:

1. All minimum spend amounts exclude surcharges.
2. A deposit (30% of minimum spending) is required to confirm the booking.
3. A 10% service charge applies to groups of 8 or more.
4. A 15% surcharge applies on public holidays, and a 10% surcharge applies on Saturdays and Sundays.

条款与条件：

1. 所有最低消费金额均不包含附加费用。
2. 需要预付款（最低消费的30%）以确保预约的成功。
3. 8位及以上团体用餐将收取10%的服务费。
4. 公共假期只收取15%的服务费，周六、周日只收取10%的服务费。





BOOKINGS AND CANCELLATION POLICY

Private Dining

Please note that a minimum spending is applicable when booking for a private dining room.

A deposit (30% of minimum spending) will be required to secure your private room booking. This deposit can be used as credit on your reservation date. Any amount exceeding the deposit will need to be settled on the day.

A minimum notice period of 48 hours is required to cancel a private room booking.

This request must be submitted in writing via email to: events.melb@hojiak.com.au or by phone at (03) 8637 0888

The deposit will be fully refunded if the cancellation is made at least 48 hours in advance. If the cancellation occurs within 48 hours of your reservation, the deposit will be forfeited.

Event & Function

We know plans can change, if you wish to cancel or adjust your booking before the one (1) week notice period, you may do so via the booking link in your confirmation email.

A minimum notice period of one (1) week is required to cancel a booking or to change the number of guests attending. This request must be submitted in writing via email to: townhall@hojiak.com.au

Online changes are not able to be done within 72 hours prior to the actual day of the event. Cancellations, no shows or changes to the numbers within one (1) week notice period will incur a loss of full deposit made to your nominated credit card. No credits will be given for cancellations, no shows or changes to the numbers within one (1) week notice period.

Please contact us via events.melb@hojiak.com.au (office hours: Monday to Friday from 9am to 5pm) or (03) 8637 0888 should you have any queries regarding your booking. Please only contact us during our opening hours.
We thank you for your kind understanding.



BOOKINGS AND CANCELLATION POLICY

私人聚餐

请注意，预订私人餐厅时适用最低消费。需要支付押金以确保您的私人房间预订。此押金可用作您预订日期的信用额。超过押金的任何金额需要在当天结清。取消私人房间预订需要至少48小时的最低通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：
events.melb@hojiak.com.au 或致电 (03) 8637 0888。

如果取消时间至少提前48小时，押金将全额退还。如果取消发生在预订时间的48小时内，押金将不予退还。

宴会与聚餐

我们知道计划可能会有变，如果您希望取消或调整您的预约，请在一周前通知期限前通知我们。您可以通过确认电子邮件中的预订链接进行操作。要取消预订或更改出席客人的数量，至少需要提前一周的通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：
events.melb@hojiak.com.au 在预约实际日期前一周内，无法在线进行更改。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将导致全额押金损失，并将计入您指定的信用卡。在一周通知期限内取消、未出现或更改人数将不会给予任何信用额度。

如果您有任何疑问，请通过 events.melb@hojiak.com.au 与我们联系（办公时间：周一至周五，上午9点至下午5点），或致电 (03) 8637 0888。请仅在我们的营业时间内联系我们。我们感谢您的理解与合作。